
Zápis č. 1/2022 
  

z jednání Administrativního výboru MČ Praha – Velká Chuchle, které se konalo dne 

18.3.2022 od 13 hodin v kanceláři starosty ÚMČ. 

 

 

Přítomni:     předseda             Ing. Jan Křen 

        členové               MUDr. Michaela Schneiderová, Mgr. Pavel Klán, Mgr. Martin  

                                    Melichar, Ing. Jiří Barcal, Robert Pořízek 

        tajemnice  Ing. Iveta Stašková 

        hosté  Bc. Martin Šimek, Ing. Jiří Špaňhel 

Omluven:                               MUDr. Jaromír Piskáček            

Program jednání: 

1. Základní škola – reklamace stavby školního pavilonu 

2. Dopravní uzavírky 

3. Pomoc Ukrajině 

4. Čechoslovan Chuchle 

5. Železniční doprava – připomínky IPR 

 

 

1. Základní škola – reklamace stavby školního pavilonu 

 

MUDr. Schneiderová uvedla, že je v stálém kontaktu s Ing. Podzimkem (Podzimek a synové 

s.r.o.), stále se hledá příčina prosaku vody do tělocvičny – instalace kamer za účelem zjištění 

příčiny prosaku vody. Dále bude zjišťována příčina prosaku kanalizace umístněné nad školou, 

bude provedena vodní zkouška (v případě potvrzení prosaku kanalizace bude realizován 

hloubkový výkop za účelem zavedení drenážních trubek a odvod vody do potoka). Dále uvedla, 

že byl zjištěn prosak vody ve třídě nad tělocvičnou.  

Prioritou je, aby základní škola byla bez závad, a děti mohly využívat tělocvičnu od začátku 

školního roku. 

Následně byla vedena diskuze na téma možné příčiny prosaku vody do tělocvičny – poukázání 

na tlak okolních svahů (voda ze svahů může mít nepředpokládané proudění). Cílem je oslovit 

Ing. Podzimka a zjistit, zdali má ve svém týmu hydrogeologa (pokud ano, zjistit reference). 

Předseda Administrativního výboru požádal MUDr. Schneiderovou o poskytnutí informace o 

stavu věci na 4. zasedání ZMČ. 

MUDr. Schneiderová informovala přítomné členy o tom, že řeší s Ing. Benešovou z odboru 

stavebního a správy majetku MČ Praha-Velká Chuchle problematiku hlučných agregátů ZŠ. 

Dále bylo poukázáno na potřebu kontroly oprav spár mezi starou a novou budovou, aby nedošlo 

k dalšímu poškození fasády.  

 

2. Dopravní uzavírky 

Předseda Administrativního výboru informoval přítomné členy o své účasti on-line schůzky 

„Rekonstrukce Barrandovského mostu a navrhovaná dopravní opatření“, která se konala  

16. března 2022 a poskytl následující informace:  

Uzavírka nám. Osvoboditelů v Radotíně – bude uzavřeno až po otevření přejezdu ve Velké 

Chuchli, aby byly k dispozici dvě objízdné trasy.  

První etapa opravy Barrandovského mostu – jižní portál, nájezd ze Strakonické na 

Barrandovský most je nepoužitelný, kompletně bude odstraněn a postaven nový. Dva pruhy, 



které vedou ze Smíchova na Prahu 4, budou uzavřeny, jeden pruh bude převeden do protisměru, 

aby byly k dispozici tři pruhy do každého směru. Dvě zásadní úskalí: 1) dopravní provoz ze 

Strakonické na Barrandovský most nebude zpřístupněn, tudíž za výjezdem z tunelu ze 

Smíchova bude upraven nájezd, aby se provoz mohl otočit o 180 stupňů a umožnit nájezd na 

Barrandovský most ze Smíchova (před Lihovarem). Potenciálním problémem je kapacita 

tohoto zúžení. Předpoklad je čtyřnásobný provoz nežli kapacita zúžení. 2) řidiči směřující do 

Modřan budou mít k dispozici pouze jeden jízdní pruh místo dvou, pravděpodobně povede 

k častým dopravním zácpám. Snahou je rozšíření vozovky třetím autobusovým pruhem 

(v momentě demolice jižního portálu bude k dispozici 1,5 jízdního pruhu ve směru na Smíchov, 

včetně autobusového).  

Dále byla vedena diskuze ohledně možnosti protažení přívozu z Lahovic na úroveň Dostihové 

po dobu rekonstrukce Barrandovského mostu (2 roky) včetně možnosti parkování podél 

Dostihové. Bylo poukázáno na další způsoby objízdných tras – přes Pražský okruh směr 

Kunratice nebo využití vlakového spojení (posílení ranních spojů vlakové linky S7); zatížení 

komunikace Na Lahovské (diskuze o umístění zpomalovacích retardérů a bezpečnosti chodců).  

Výstupem diskuze: Městská část zažádá o přívoz a loď (zrealizovat přístaviště) u Povodí 

Vltavy. Za předpokladu kladného technického vyjádření realizace následně vznést požadavek 

na Dopravní podnik o protažení linky přívozu. Dalším požadavkem je vznesení dotazu na 

ROPID o možnosti posílení vlakových spojení vlakové linky S7 Radotín – Velká Chuchle – 

Smíchov. 

Předseda Administrativního výboru informoval přítomné členy o termínu uzavření železničního 

přejezdu pro automobilovou dopravu 2.5. – 7.6.2022, pro pěší 2. - 6.5. a 4. - 7.6.2022. Termín 

uzavření železničního přejezdu a možnosti náhradního dopravní spojení je nutno zveřejnit na 

nástěnkách, Chuchelském zpravodaji i webu. 

Předseda Administrativního výboru doporučil, aby městská část informovala IZS  

o plánovaných dopravních omezeních ve Velké Chuchli a to s dostatečným předstihem. 

 

3. Čechoslovan Chuchle  

Diskuze ohledně majetkových vztazích SK Čechoslovan Chuchle, z.s. Předseda 

Administrativního výboru doporučil městské části požádat předsedu SK Čechoslovan Chuchle, 

z.s. o schůzku, jejíž cílem je zjištění informace o možnosti prodeji budovy (v případě prodeje 

budovy následně MČ vstoupí do osobního jednání s MHMP). 

 

4. Pomoc Ukrajině 

Mgr. Klán uvedl, že již několik ukrajinských dětí bylo umístěno do místní MŠ a ZŠ. Městská 

část odeslala dopis na MHMP - nabídka možnosti výuky ukrajinských dětí v „buňkovišti – 

kontejnerové škole v MČ Praha – Velká Chuchle (poukázání na zajištění legislativního rámce 

věci – povolení, správu, rozhodnutí, financování a zajištění provozu školy a jídelny ve 

spolupráci MČ Praha-Velká Chuchle, MČ Praha 16 – Radotín a kompetentní orgán MHMP). 

Nutnost urgence dopisu odeslaného dne 10. března 2022 na Hlavní město Praha k rukám PhDr. 

Mgr. Víta Šimrala, Ph.D. et Ph.D. Dále městská část zažádala o Změnu dočasnosti stavby 

kontejnerové školy na ÚMČ Praha 16 – Radotín.  

Dále byla vedena diskuze ohledně výuky ukrajinských dětí (bez participace základní školy) a 

nouzového ubytování uprchlíků z Ukrajiny (kontejnerová škola nemůže být využívaná pro 

nouzové ubytování z důvodu hygienických požadavků stanovených Hygienickou stanicí hl. m. 

Prahy).  

 

5. Železniční doprava – připomínky IPR 

Předseda Administrativního výboru doporučil městské části písemně svolat jednání se zástupci 

SUDOP PRAHA a.s., Správou železnic, IPR Praha a Odborem výstavby, dopravy, a ŽP MČ 



Praha 16 - Radotín na termín 28.3., nebo 30.3. na 10 hodinu. Za MČ se zúčastní jednání  

MUDr. Schneiderová a Ing. Křen.  Předmětem jednání bude projednání připomínek městské 

části a připomínek IPR k žádosti o podání stavebního povolení k nadjezdu. 

Předseda Administrativního výboru informoval přítomné o termínu uzavření železničního 

přejezdu pro automobilovou dopravu 2.5. – 7.6.2022, pro pěší 2. - 6.5. a 4. - 7.6.2022. Po zjištění 

požadavku od ředitelky ZŠ na náhradní autobusovou dopravu pro žáky bude zpracována 

kompletní zpráva o uzavření železničního přejezdu ve výše uvedeném termínu pro občany 

Velké Chuchle, která bude zveřejněna na nástěnkách, webu a v Chuchelském zpravodaji.  

Dále byla řešena možnost parkování automobilů v blízkosti vlakové zastávky v ul. Radotínské. 

Předseda Administrativního výboru uvedl, že odešle na MČ Praha 16 – Radotín žádost  

o umožnění parkování automobilů v ul. Radotínská po dobu opravy Barrandovského mostu za 

účelem parkování u vlakové zastávky.  

Mgr. Melichar seznámil přítomné členy s následujícími body, které byly slíbeny SŽ na 

kontrolních dnech: nový chodník v ul. Starochuchelská (Ing. Křen tlumočil odpovědi SŽ, že 

chodník nebude realizován z důvodu přiblížení se realizace nadjezdu a nedostatku finančních 

prostředků), parkoviště podél ul. Radotínská (Ing. Křen tlumočil odpovědi SŽ, že parkoviště 

nebude realizováno z důvodu nedostatku finančních prostředků), propustky do ul. Radotínské 

(bude se řešit na kontrolních dnech), terénní úpravy protihlukových stěn (bylo přislíbeno Ing. 

Filipem), oplocení komunitní zahrady v Malé Chuchli (nutno dořešit), pomoc s instalací 

pomníčku pod skalou (Ing. Křen poukázal na technický problém, zhotovitel dle vyjádření Ing. 

Filipa nevlastní jeřáb, kterým by pomníček umístil na podstavec), rozhlas po drátě (nutno 

upřesnit), ul. Na Hvězdárně – předání komunikace TSK. 

 

 

 

 

 

 

 

                     Ing. Jan Křen 

………………………………………… 

 

     Předseda Administrativního výboru 

 

 


